
PROTOKÓŁ NR 73/2023
z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 
Dąbrówka, które odbyło się dnia 15 maja 2023 roku.

Posiedzenie komisji trwało 1530'1655 
W posiedzeniu udział wzięli:

1. Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
2. Beata Brzezińska - Sekretarz,
3. Olga Bieniek - Inspektor ds. Mienia Komunalnego i Geodezji,
4. Milena Dąbrowska - Inspektor ds. zagospodarowania przestrzennego 

i geodezji,

Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.
Przebieg posiedzenia komisji.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Grzegorz Wójcik, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Dąbrówka 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub 
na czas nieoznaczony.

3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Dąbrówka 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na 
czas nieoznaczony.

Pani Olga Bieniek przedstawiła informacje dot. projektu uchwały w sprawie określenia 
zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Dąbrówka oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 
trzy lata lub na czas nieoznaczony. Wyjaśniła, że w uchwale z Nr XXXVI/289/2014 
Rady Gminy Dąbrówka z dnia 26.06.2014 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawienia lub wynajęcia został 
wykreślony § 9 oraz § 10 ww uchwały. W dalszym ciągu trwają prace, komisja będzie 
na bieżąco informowała o etapach prac na ww projektem uchwały.
Pan Sławomir Rosa zadał pytanie dotyczące rejestru nieruchomości mienia 
komunalnego.
Odpowiedzi udzieliła Pani Olga Bieniek informując, że ww rejestr prowadzony jest 
w Urzędzie Gminy Dąbrówka.
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Ad. 3 Sprawy bieżące

Komisja przystąpiła do rozpatrzenia poniższych pism:

> Mieszkanka Wołomina z wnioskiem o dokonanie zmiany przeznaczenia terenu 
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego nr działki 190/1 
obręb Kowalicha.

Stanowisko komisji
Komisja rekomenduje wpisanie do prowadzonego przez Wójta Gminy Dąbrówka 
rejestru wniosków o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie z kolejnością podań Państwa wniosek 
zostanie poddany do ponownego rozpatrzenia i podjęcia uchwały przez Radę Gminy 
o przystąpieniu do sporządzenia planu miejscowego dla obszaru obejmującego 
działkę ewid. nr 190/1, obręb Kowalicha, gm. Dąbrówka.

Głosowanie komisji: 6 głosów za przy obecności 6 członków komisji.

> Mieszkaniec Tłuszcza z wnioskiem o zmianę „MPZP Wschód” obręb Karolew. 
Stanowisko komisji
Komisja rekomenduje wpisanie do prowadzonego przez Wójta Gminy Dąbrówka 
rejestru wniosków o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie z kolejnością podań Państwa wniosek 
zostanie poddany do ponownego rozpatrzenia i podjęcia uchwały przez Radę Gminy 
o przystąpieniu do sporządzenia planu miejscowego dla obszaru obejmującego 
Państwa działkę obręb Karolew, gm. Dąbrówka przedmiotowy.

Głosowanie komisji. 6 głosów za przy obecności 6 członków komisji.

> Mieszkaniec Kuligowa z wnioskiem o przystąpienia do MPZP obejmującego 
działki nr 1694/5 obręb Kuligów.

Stanowisko komisji
Komisja rekomenduje wpisanie do prowadzonego przez Wójta Gminy Dąbrówka 
rejestru wniosków o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie z kolejnością podań Państwa wniosek 
zostanie poddany do ponownego rozpatrzenia i podjęcia uchwały przez Radę Gminy 
o przystąpieniu do sporządzenia planu miejscowego dla obszaru obejmującego 
działkę ewid. nr 1694/5, obręb Kuligów, gm. Dąbrówka.
Głosowanie komisji: 6 głosów za przy obecności przy obecności 6 członków komisji.

> Mieszkaniec Kobyłki z wnioskiem o wybudowanie sieci wodociągowej na 
działce nr 194/1 w miejscowości Małopole ul. Jana Pawła II.

Stanowisko komisji
Komisja zapoznała się z ww pismem.
Głosowanie komisji: 6 głosów za przy obecności 6 członków komisji.
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> Koło Gospodyń i Gospodarzy Wiejskich w Małopolu w sprawie sfinansowania 
budowy świetlicy w postaci drewnianego budynku o pow. 70m2. Budynek będzie 
wykorzystywany dla potrzeb całego sołectwa Małopole.

Stanowisko komisji
W budżecie gminy Dąbrówka na 2023 rok nie zostały zaplanowane środki finansowe 
na ww zadanie. Komisja rekomenduje wystąpienie z ponownym wnioskiem do Wójta 
Gminy Dąbrówka celem zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy 
Dąbrówka na 2024 rok.
Głosowanie komisji: 6 głosów za przy obecności przy obecności 6 członków komisji.

> Komisja zapoznała się z pismem firmy Natur Svit w sprawie rozbudowy firmy na 
terenie Polski.

s  Ponadto komisja zapoznała się z odpowiedzią na pismo nr Rl.7010.21.2023 
z dnia 6 marca 2023 r. Zarządu Transportu Miejskiego dot. wydłużenia linii 705 
w miejscowości Kuligów.

> Sołtys Pani Beaty Socha Włodarczyk w sprawie utworzenia przystanku na 
żądanie przy skrzyżowaniu ul. Królewskiej i ul. Brzozowej w miejscowości 
Kowalicha.

Głos zabrał Pan Tomasz Sawicki wyjaśniając procedurę utworzenia przystanków na 
terenie Gminy Dąbrówka.
Stanowisko komisji
Komisja wnioskuje o przygotowanie zestawienia aktualnych przystanków na terenie 
gminy Dąbrówka.
Wniosek przekierowano do Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.
Głosowanie komisji: 6 głosów za przy obecności 6 członków komisji.

> Mieszkańcy ul. Krótkiej w miejscowości Dąbrówka dotycząca zaniepokojenia 
mieszkańców ww ulicy inwestycją na działce nr 366.

Stanowisko komisji
Komisja podtrzymała stanowisko Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka popierając wniosek mieszkańców ul. Krótkiej 
w miejscowości Dąbrówka. Pismo przekierowano do Wójta Gminy Dąbrówka celem 
podjęcia dalszych kroków przy procedowaniu postępowania.
Głosowanie komisji: 6 głosów za przy obecności przy obecności 6 członków komisji.

> Radny Pan Wiktor Oleśkiewicz w sprawie poparcia inwestycji polegającej na 
modernizacji dróg ul. Szkolna i częściowo ul. Załubicka w kostce brukowej 
w miejscowości Kuligów.

Koszt planowanej inwestycji ok. 580,000 zł.
Radny Pan Andrzej Marcinkiewicz wystąpił z ustnym wnioskiem o udzielenie informacji 
na jaką kwotę został wykonany projekt na modernizację dróg w miejscowości Kuligów.
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Głos zabrał Pan Tomasz Sawicki informując, z funduszu sołeckiego został wykonany 
projekt na kwotę 5 000, 00 zł. oraz zakupiona kostka brukowa na kwotę 
20, 000 zł.
Stanowisko komisji
W budżecie gminy Dąbrówka na 2023 rok nie zostały zaplanowane środki finansowe 
na ww zadanie. Komisja rekomenduje wystąpienie z ponownym wnioskiem do Wójta 
Gminy Dąbrówka celem zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy 
Dąbrówka na 2024 rok.

Głosowanie komisji: 6 głosów za przy obecności 6 członków komisji.

Komisja wnioskuje o przygotowanie zestawienia projektów drogowych, chodników 
oraz oświetlenia ulicznego w podziale na projekty zrealizowane i w trakcie realizacji. 
Jaki koszt projektu i z jakich środków został wykonany jak również kto zlecił wykonanie. 
Zestawienie na najbliższe posiedzenie komisji. Komisja wnioskuje o przygotowanie 
zestawienia projektów drogowych, chodników.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia

Następnie Przewodniczący Komisji -  Grzegorz Wójcik, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończył posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
Lp. Nazwisko i imię Podpis
1. Wójcik Grzegorz
2. Marcinkiewicz Andrzej
3. Rosa Sławomir
4. Gzowski Adam
5 Kiedrzyńska Małgorzata { faftfjpUfr
6 Kłębek Krzysztof //
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